
Prosimy o odpowiedź na pytania dotyczące projektu tablicy pamiątkowej na terenach 

dawnej Stoczni Gdańskiej  

 
Czy  uważa  Pan/Pani,  że  ofiary  pracy  przymusowej  wykonywanej  podczas  II  wojny 
światowej na terenie Stoczni Gdańskich (Schichaua i Danziger Werft) w tym więźniarki i 
więźniowie  z  obozu  koncentracyjnego  KL  Stuthoff,  powinny  być  upamiętnione? 
Dlaczego? 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jakie okresy historyczne powinny zostać upamiętniona na terenie Stoczni? Dlaczego? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Czy istotne jest, aby miejsca pamięci na terenie stoczni były ogólnodostępne do 
zwiedzania dla przyszłych pokoleń?  
 
 
 
 
 
 

 
Twój komentarz  
 
 
 
 
 
 
 

 


